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PROTOKOLL NR 7-2023 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: Tisdag 12 december 2023 

Plats: Zoom 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Urban Nilsson Anton Joelsson 
 Jan-Anders Thorud Joachim Gunnarsson   
 Tomas Lager   

 Förhindrade 
Mona Sundqvist Sebastian Tång 

 Peter Liljergren  Carro Åkersten 
 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Vice ordförande Urban Nilsson hälsar välkommen och förklarar styrelsesammanträdet för öppnat. 

 
§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna dagordningen. 

 
§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL, 6-2023. 

 Styrelsen beslutar att 
- Med godkännande lägga protokollet till handlingarna. 

 
§ 4. SKK REMISS, DELEGERING AV RASANSVAR 

Urban informerar om mötet med gruppen för arbetande hundar. En arbetsgrupp har tillsatts för 
att undersöka denna förändring och påverkan på framtiden. SKK har beviljat dispens om förlängd 
svarstid till den 15/3-24.  

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna informationen. 

 
§ 5. ÄLGHUNDEN PROFIL 2024 

Manusstopp för Älghunden 2024 är: Nr 1 – 8 januari, Nr 2 – 8 april, Nr 3 – 29 juli och Nr 4 – 7 
oktober. 

 Styrelsen beslutar att 
- Mona skriver i Nr 1, Jan-Anders i Nr 2, Anton i Nr 3 och Tomas tar Nr 4. 

 
§ 6. NORDISKA MÄSTERSKAPEN 

Jan-Anders berättar om fortlöpandet, planering är under kontroll, försäljning av rutor nästan i 
hamn. Arbetsgruppen och platsen känns bra, dock väl stort och dyrt evenemang. 
Se över om det går hålla NÄU-möte i samband med arrangemanget. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna informationen. 
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§ 7. ÄLGHUNDS-SM 2024 
Urban informerar om att ytterligare ett möte med representant från styrelsen och lokalklubb 
kommer att hållas och att information kring detta kommer på nästa styrelsemöte. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna rapporten. 

 
§ 8. LADIES OPEN 

Frågan har inkommit om Ladies Open kommer att hållas 2024. 

 Styrelsen beslutar att 
- Om en fullständig organisation med domare, ekonomi, provort, anläggning, etc, kan uppvisas 

under 2024, så skulle evenemanget kunna komma åter 2025. 
 

§ 9. BARKTAIL 
Urban redovisar. Kontakten fortlöper, med hög optimism från Barktails representant. 
Styrelsen anser att nästa steg för Barktail är att de själva tar kontakten med respektive lokalklubb 
för att få med dessa. 

 Styrelsen beslutar att 
- Styrelsen beslutar att ej sammanföra Barktail med tidningen Älghunden, efter förfrågan om 

detta från Barktail. 
 

§ 10. RAPPORT REDAKTIONS- OCH MEDIAKOMMITTÉN 
Urban redovisar. SKK har bett att vi nominerar Matts-Olof till deras pris ”Årets Eldsjäl”. 
SLU håller kontakten om att nyttja hitta älghund för att läsa statistik, styrelsen motsäger sig inte, 
men hänvisar till tidigare skrivelse om att det ej får främja rovdjur eller smutskasta våra 
älghundsraser. 

 Styrelsen beslutar att 
- Bejaka SKKs önskan om nominering av Matts-Olof till ”Årets Eldsjäl”. Urban skriver den. 
- I övrigt godkänna rapporten. 

 
§ 11. RAPPORT AVELSKOMMITTÉN 

Joakim redovisar. RAS för Jämte. Gråhund, samt Hälleforsare är godkända, karelare är inne och ser 
ut att bli godkänd. 
Stora problem hos Laikaklubben, RAS för Västlaika har varit kaotiskt, Östlaika ej ändrat enligt SKKs 
synpunkter, Rysk-Europeisk har inte hänt något sedan i april. 
Styrelsemedlemmar byts ut inom rasklubben, RAS-dokument skickas direkt till SKK utan att 
inkomma först till SÄKs styrelse, dålig allmän ordning. 
Protokoll samt dokument saknas från Vit älghunds styrelsemöten, kommittén känner sig uppgivna 
inför inkorsningsprojektet p.g.a. dåligt engagemang från rasklubben. 
Senaste avelskonferensen kändes misslyckad p.g.a. svalt intresse, ca. 60st inbjudna från Ras- och 
Lokalklubbar, endast 7st närvarade utöver kansliet, SKK och Avelskommittén. 
Skrivelse har utgått om avelskonferensen i Rättvik skall fortsätta, om så är fallet, vilka slags 
föreläsare vill medlemmarna ha. 
Engagemanget sjunker kraftigt vad det verkar. 
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Släktskapsindex känns spännande och där händer det saker. 
Enligt de nuvarande ögonlysningarna kan man ej se att PRA ökar, dock är det oroväckande hög % 
på ögonfel, 11%, som hamnar under ”ej diagnos”, fortsatt ögonlysning på dessa individer är viktigt 
för att se om läget försämras och leder till något. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänner rapporten. 
 

§ 12. ARBETSORDNING ÄLGHUNDS-SM 
Ett nytt styrdokument har tagits fram för att förtydliga vad avtalet med JO-förlaget innebär, denna 
skall täcka alla punkter från start till klart. 
Synpunkter tas fram och en önskan om ett förtydligande om vad ”riksföretag och lokala företag” 
är, detta ska Urban framföra på nästa möte med JO- förlaget och förhoppningsvis kunna förtydliga 
i dokumentet sedan. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna det reviderade AO-30. När frågan om riks-och lokala företag utretts uppdateras 

dokumentet med förtydligandet. Beslutet kan då tas som ett Per Capsulam-beslut.  
 

§ 13. CENTRALISERAD ÅRSSTÄMMA 

 Styrelsen beslutar att 
- Ett förslag till en proposition skrivs av Joachim och Mona och ses över på nästa styrelsemöte 
 

§ 14. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 
Nästa styrelsemöte blir den 1 februari, kl. 18.00. 

 
§ 15. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 

Urban tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
 
 

Vid protokollet: Justeras: 
 

 
     
Anton Joelsson Urban Nilsson 
 Vice ordförande 


